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Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 18 af 10. oktober 2014 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Lisbeth Bech Poulsen (SF). 
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Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Hvad mener ministeren om, at der skal bruges flere ressourcer for at opkræve mindre 

skat, jf. svar på SAU (2013-14) alm. del - spørgsmål 815? 

 

Svar 

Jeg kan henholde mig til følgende, som jeg har modtaget fra SKAT: 

 

”Det er korrekt, at det nye styresignal indebærer, at der skal anvendes flere ressourcer hos 

SKAT for at afdække, hvorvidt reglerne om arbejdsudlejeskat bliver overholdt, jf. svaret 

på SAU 815, alm. del (2013-2014). 

 

En række erhverv har siden vedtagelsen af den nye lovgivning i 2012 stillet spørgsmål om 

beskatningen ved arbejdsudleje. Erhvervene har samtidig anført, at SKAT har administre-

ret reglerne mere restriktivt end forudsat ved vedtagelsen af de nye regler. 

 

SKAT har på den baggrund foretaget en evaluering af linjen i sagerne og fundet grundlag 

for at justere og præcisere praksis i forhold til OECDs retningslinjer. 

 

Den øgede ressourceanvendelse hos SKAT sikrer, at der bliver inddraget flere faktuelle 

forhold i bedømmelsen, inden der bliver truffet afgørelse, hvilket er medvirkende til, at 

der bliver truffet en korrekt afgørelse i første instans.” 
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